

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី ៣ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២០

ទំនាក់ទំនង៖ Judeth Luong, Acting Manager/Environmental Operations Officer, Bureau of Environmental; Health and Human Services Department, 562.570.4104, [Judeth.Luong@longbeach.gov](mailto:Judeth.Luong@longbeach.gov)

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសជាបន្ទាន់

## ទីក្រុងឡងប៊ិចបានអនុវត្តច្បាប់ជាបណ្តោះអាសន្នលើបម្រាមថ្នាំជក់ដែលមានរសជាតិ

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា - ទីក្រុងឡងប៊ិចបានរំព្យកដល់អ្នកលក់ថាសព្វថ្ងៃនេះថ្នាំជក់ដែលមានរសជាតិទាំងអស់ត្រូវតែយកចេញពីហាងហើយមិនអាចលក់ឬចែកចាយបានឡើយយោងទៅតាមក្រុមក្រុងឡងប៊ិច (LBMC) ជំពូក ៥.៩។ ច្បាប់នេះនឹងចូលជាធរមានរហូតដល់ថ្ងៃទី ៣ ខែមករាឆ្នាំ ២០២១ លើកលែងតែមានការពន្យារពេលបន្ថែមពីក្រុមប្រឹក្សាក្រុង។

វេជ្ជបណ្ឌិត Anissa Davis បាននិយាយថា “ការស្រូបយកនូវចំហាយដែលមានរសជាតិតាមរយៈការជក់បារីអឡឺចត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ថាជាហានិភ័យផ្នែកសុខភាពដែលអាចបង្កឲ្យមានជម្ងឺសួតដែលទាក់ទងនឹងការជក់បារី។ យើងត្រូវតែការពារសហគមន៍របស់យើងជាពិសេសយុវជនតាមរយៈការអប់រំនិងការធ្វើសកម្មភាព។”

ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងឡងប៊ិចប្រកាសពីថ្ងៃទី ៤ ខែមករាឆ្នាំ ២០២០បានអនុម័តបទប្បញ្ញត្តិបណ្តោះអាសន្នដែលមានកាលបរិច្ឆេទអនុវត្ត នៅថ្ងៃទី ២ ខែកក្កដាឆ្នាំ ២០២០ ដែលហាមឃាត់ការលក់ឬចែកចាយ

ផលិតផលថ្នាំជក់ដែលមានរសជាតិមួយចំនួននៅក្នុងទីក្រុងឡុងប៊ិច។ ការហាមឃាត់នេះរួមមាន៖ បារីស៊ីហ្គារ៉ាដែលមានរសជាតិ; ឧបករណ៍ជក់បារីអេឡិចត្រូនិចដែលមានរសជាតិ (ដូចជាបារីអេឡិចត្រូនិច, បារីស៊ីហ្គារ៉ាអេឡិចត្រូនិច, បំពង់ជក់អេឡិចត្រូនិច, ប្រដាប់ជក់អេឡិចត្រូនិច hookah, បារីអេឡិចត្រូនិច, ប្រដាប់ជក់ចំហាយគ្រីញៀន, និងប៊ិចជក់); ទឹកដែលមានរសជាតិសម្រាប់ប្រើក្នុងឧបករណ៍ជក់អេឡិចត្រូនិច, រួមទាំងផលិតផលដែលមានជាតិនីកូទីននិងដែលមិនមានជាតិនីកូទីន; និងបារីដែលមានជាតិម៉ុងតុល។

ការអនុវត្តបទប្បញ្ញត្តិនិងការអនុវត្តច្បាប់នៃបទប្បញ្ញត្តិនេះនឹងត្រូវអនុវត្តជាចម្បងដោយមន្ទីរសុខាភិបាលនិងសេវាមនុស្សផ្នែកការិយាល័យសុខភាពបរិស្ថាន។ អ្នកជំនួញគួរតែរំពឹងថានឹងមានការកើនឡើងនូវការត្រួតពិនិត្យក្នុងអំឡុងពេលដែលបទប្បញ្ញត្តិនេះនៅមានប្រសិទ្ធភាពដោយទាំងការត្រួតពិនិត្យជាទម្លាប់និងការត្រួតពិនិត្យដោយសារតែមានបណ្តឹង។ ម្ចាស់អាជីវកម្មត្រូវតែទទួលខុសត្រូវនូវការធានាថាបទប្បញ្ញត្តិនេះត្រូវបានអនុវត្តនៅក្នុងហាងរបស់ពួកគាត់។ ការមិនអនុលោមតាមច្បាប់អាចបណ្តាលឱ្យមានសកម្មភាពផ្លូវច្បាប់រួមមានសំបុត្រពិន័យផ្នែករដ្ឋបាល ការពិន័យតាមបទល្មើសជាមជ្ឈឹមនិង / ឬការព្យួរការបដិសេធឬការដកហូតនៃលិខិតអនុញ្ញាតណាមួយដែលមានចែងក្នុងក្រមនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចជំពូក ៥.៨១។

ប្រសិនបើហាងណាមួយត្រូវបានរកឃើញថាបានរំលោភបទប្បញ្ញត្តិនេះម្ចាស់អាជីវកម្មអាចត្រូវទទួលពិន័យដូចខាងក្រោម៖ \$១០០ ដុល្លារសម្រាប់ការរំលោភលើកទី ១, \$២០០ ដុល្លារសម្រាប់ការរំលោភលើកទី ២, \$៥០០ ដុល្លារសម្រាប់ការរំលោភលើកទី ៣ និងរាល់ការរំលោភជាបន្តបន្ទាប់ក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំ។

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗបំផុតស្តីពីការហាមឃាត់បណ្តោះអាសន្ននៃថ្នាំជក់ដែលមានរសជាតិសូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ <http://www.longbeach.gov/TREP> ឬទូរស័ព្ទទៅកម្មវិធីអប់រំនិងបង្ការថ្នាំជក់តាមលេខ (562) 570-7950 ឬកម្មវិធីពង្រឹងការអនុវត្តច្បាប់លើការលក់ថ្នាំជក់តាមលេខ (562) 570-7905។

**អំពីបណ្ណាល័យសាធារណៈនៃទីក្រុងឡុងប៊ិច**

បណ្ណាល័យសាធារណៈនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ 1896 ដែលបម្រើដល់ទីក្រុងចម្រុះដែលមានប្រជាជនជិតកន្លះលាននាក់។ ប្រព័ន្ធបណ្ណាល័យសាធារណៈនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចរួមមានបណ្ណា

លើ Billie Jean King Main Library និងបណ្ណាល័យសង្កាត់ចំនួន 11 និងវត្តមាននៅលើអ៊ិនធឺណិត យ៉ាងរស់រវើក។ នៅរដូវក្តៅឆ្នាំ 2017 បណ្ណាល័យសាធារណៈនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចបានទទួលពានរង្វាន់ មេដាយថ្នាក់ជាតិសម្រាប់បណ្ណាល័យនិងសារមន្ទីរក្នុងការទទួលស្គាល់ការសហការសហគមន៍ដែលមាន ការជោគជ័យ ព្រមទាំងកម្មវិធីវិទ្យាសាស្ត្រ បច្ចេកវិទ្យា វិស្វកម្ម និងគណិតវិទ្យា (STEM) ប្រកបដោយ ភាពច្នៃប្រឌិតក៏ដូចជាការផ្តល់កម្មវិធីផ្តោតលើអក្ខរកម្មដល់ប្រជាជននៅទីក្រុងឡុងប៊ិច។ ដោយផ្តោតលើ ការផ្តល់ព័ត៌មានដោយឥតគិតថ្លៃនិងស្នើសុំភាពគ្នានិងការគាំទ្រការរៀនសូត្រពេញមួយជីវិតបណ្ណាល័យផ្តល់ជូននូវសៀវភៅ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ មូលដ្ឋានទិន្នន័យ អ៊ិនធឺណិត មជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាជាលក្ខណៈ គ្រួសារ កន្លែងផលិតនិងព្រឹត្តិការណ៍ជាច្រើនទៀតរាប់ចាប់ពីការនិទានរឿងរហូតដល់កម្មវិធីវប្បធម៌។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [www.lbpl.org](http://www.lbpl.org)។ សូមមេត្តាចូលចិត្ត (Like) បណ្ណាល័យសាធារណៈនៃទីក្រុងឡុងប៊ិចនៅលើបណ្តាញសង្គម [Facebook](#) និងតាមដានយើងខ្ញុំតាមបណ្តាញសង្គម [Twitter](#) និង [Instagram](#)។

###